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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért feledkezik el a szociális dolgozókról?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A december hetedikei Facebook bejelentkezésében, amelyben a karácsonyi korlátozásokról beszélt
megköszönte az egészségügyben és az oktatásban dolgozó magyar embereknek, hogy küzdenek a
járvány  ellen.  Helyesen  tette  ezt,  és  köszönettel  tartozunk  az  egészségügyi  dolgozóknak  és  a
pedagógusoknak is.

Miniszterelnök úr pontosan így fogalmazott:  „Mind az ápolóknak, mind az orvosoknak, mind a
pedagógusainknak köszönettel tartozunk.”

Értehetetlen, hogy újra és újra Miniszterelnök úr miért feledkezik meg a szociális dolgozókról, akik
szintén a frontvonalban harcolnak a járvány ellen.

Az, hogy köszönetet elfejtett mondani a szociális dolgozóknak nem önmagában érdekes, hiszen a
kormány  kihagyja  szinte  minden  juttatásból  a  szociális  dolgozókat.  A  szociális  dolgozók  a
legveszélyeztetettebb  honfitársainkról  gondoskodnak  túlórában,  járványveszélynek  kitéve  a
garantált bérminimumért.

Ezzel kapcsolatban kérdezném Miniszterelnök úrtól:

1. A köszönet mellett miért maradt el a szociális dolgozóknál az egyszeri 500 ezer forintos
bérkiegészítés, amit az egészségügyi dolgozók helyesen megkaptak?

2. A köszönet mellett miért maradt el a szociális dolgozóknál az ingyenes tömegközlekedés
biztosítása, amit az egészségügyi dolgozók helyesen megkaptak?

3. A köszönet mellett miért maradt el a szociális dolgozóknál jelentős részénél, így a házi
segítségnyújtásban és gyermekvédelemben dolgozóknál az ingyenes tömeges tesztelés?



Válaszát tisztelettel várva.

Budapest, 2020.12.07.

Üdvözlettel,

Ungár Péter

LMP
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